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Hvorfor bør dette undersøkes?

 80% av kreftpasienter sliter med 
underernæring

 Veldig farlig for pasientene
 Koster samfunnet enorme summer 
 Er næringsdrikker redningen?



Gjennomførelse
 Følge pasienter over tid
 Pasienter med kreft i magetarm kanal
 Rekruttert på gastrokirurgisk avdeling og 

utredningspoliklinikk ved UNN Tromsø
 Forskningsartikler. 



Hvordan gikk det nå?

 Blandede holdninger

 Kun halvparten tar næringsdrikken ut anbefalt tid

 Lite forskjell etter næringsdrikke 

 Høy alder, lite variasjon, tykkflytende

 Regelmessig oppfølging av erfaren 
ernæringsfysiolog

 Få studier på kreftpasienter og næringsdrikker



Diskusjon

 Dialog
 Andre alternativer
 Kun et lite studentstudie
Må gjøres mer studier på dette

 Takk for oppmerksomheten!

Kanskje ikke 
slik?
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